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Verksamhetsplan KA1IF 2025 

 

Styrelsen har som plan att genomföra följande aktiviteter under 2025: 

 

Aktiviteter (löpande)  

- Innebandy  

- Badminton  

- Barngymnastik 

- Bordtennis  

- Box  

- SomaMove 

- Puls och Styrka 

- Tennisaktiviteter för både barn och vuxna  

- Skidspår - när det är möjligt 

- CrossNature  

- Yoga  

- Joggingkul 

 

 

Rindöruset 

Blir det ett Rindöruset även 2025 planerar vi för att fortsatt vara aktiva i planering och 

genomförande och driva dagen mot fler aktiviteter.  

 

Tennisbanan 

Ka1if fortsätter driva tennisbanan och ansvara för bokning och underhåll om inget nytt 

framkommer i samarbetet med Tornstaden. Löpande avstämning sker en gång per år. Vi 

fortsätter att använda MATCHI för bokning av tennistider vilket fungerade väldigt bra under 

2024.  

 

Skidresa till Romme 

Föreningen har redan genomfört den populära skidresan till Romme 2025 som hade drygt 90 

deltagare och avser att genomföra en resa även 2026. Utvärderingen av 2025 års resa kommer 

ligga till grund för upplägget 2026.     

 

Seglarläger  

Seglarskolan planerar läger sommaren 2025. Då vi går in i ett nytt decennium av segling på 

Rindö ser vi nu ett generationsskifte i seglingssektionen. Styrelsen står bakom med fortsatt 

stöd och backning. Planeringen fortskrider för två läger: för nybörjare 13-16 juni och för 

fortsättare 17-19 juni. Intresset utifrån har aldrig varit större eller mer uppskattat. Nya 

instruktörer har rekryterats, tillsammans med nya personer som kommer ta hand om 

administrativa uppdrag. Vidare fortsätter vi söka efter någon som vill fortsätta driva 

seglarskolan. Samarbetet med Byvikens Båtklubb fortsätter som vanligt. Vi ser fram emot att 

seglingen kan fortsätta på ön och i vår förening framöver! 
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Ledaträff och HRL-utbildning 

Vi planerar för en ledarträff per år med målsättning att samla föreningens alla ledare för att 

delge information och värdegrund, fånga upp önskemål och idéer samt säkerställa 

kunskapsöverföring i gruppen. Vi planerar även för ett tillfälle för HRL-utbildning som ska 

ske i samband med att seglarskolan i syfte att säkerställa att samtliga ungdomsledare har 

denna utbildning. 

 

Nyhetsbrevet  

Vår ambition är att komma ut med två (2) nyhetsbrev under året. Vi vill gärna vara 

miljövänliga och sprida dessa nyhetsbrev via mejlen. Vi lägger även upp brevet på hemsidan 

och i sociala medier samt sätter upp på anslagstavlor runt Rindö och Skarpö. Vi försöker 

också hjälpas åt med att en gång per år dela ut brevet i så många brevlådor vi kan. 

 
Kontakter  

Vi fortsätter vårt arbete med kommunkontakter och samarbete med Rindöborna och övriga 

föreningar på ön. 

 


